
Referat af afdelingsbestyrelsesmøde for
Smedeløkken

Hvor og hvornår: D. 22/9-2022

Deltager: Martin Hansen, Yoko Olsen, Sophie Hovdekorp og Camilla Rodkjær

Ikke-deltagende: Claes Andersen

Ordstyrer: Sophie Hovdekorp

Jf. Dagsorden Følgende er blevet besluttet:

1. Møde ny varmmester Vi blev kort introduceret til den nye Varmmester
Martin Hansen og lavede en forventningsafstemning.

Frederik, som var ejendomsansvarlig er fyret.

Planen er at få varmemestrene mere på banen.

2. Vinterberedskab &
rengøring

Ikke klar og snakkede om hvad der skal ske - hvad er
planen i forhold til sne og frostgrader,

Snakkede om ideen med at dele vinteropgaverne med
andre afdelinger og boligselskaber i området. Er dette
en mulighed og hvad vil det kræve.

Efter Frederik er blevet fyret hvad skal der så ske
med rengøringen - hvem er fået ansvaret.

3. Video overvågning Stadig et projekt vi kan se har positiv effekt hos
civica = proaktivt for at undgå ballade.

4. Evt. Er det muligt at få et cykelskur, som er overdækket -
og muligheden for at få en cykelpumpe station.




